
 

 

Vragen m.b.t. grondwatermeetpunten 

 

Geacht college, 

Op diverse plekken zijn in de gemeente Gemert-Bakel 
grondwaterpeilbuizen aanwezig. Kennelijk zijn deze bedoeld om de 
grondwaterstand in onze gemeente te monitoren. Wij juichen dit toe. 

Toch hebben wij hierover enkele vragen: 

1. Sinds wanneer zijn deze grondwaterpeilbuizen in gebruik? 
2. Uit de naamplaatjes op de peilbuizen blijkt dat dit initiatief vanuit de 

gemeente komt. Met welk doel zijn deze peilbuizen geslagen? Zijn 
er bijvoorbeeld specifieke problemen geconstateerd die hier 
aanleiding toe geven?  

3. Heeft de gemeente zelf het initiatief voor deze peilbuizen genomen 
of zijn deze ingericht op verzoek van een andere instelling dan wel 
n.a.v. vragen vanuit de raad? 

4. Hoeveel peilbuizen zijn er in Gemert-Bakel en op welke locaties zijn 
deze aanwezig?  

5. Kunt u de meetresultaten (reeks) en de frequentie van de metingen 
ter beschikking stellen aan de raad en publiceren in de 
gemeenterubriek? 

6. Welke constateringen zijn er tot nu toe gedaan en welke conclusies 
kunnen hieruit getrokken worden? 

7. Zijn er (in de toekomst) voornemens om in droge perioden het 
onttrekken van grondwater binnen de bebouwde kom te beperken 
dan wel te verbieden om te voorkomen dat bomen en funderingen 
schade ondervinden? 

8. Bent u bekend met de data van het droogteportaal.nl? Worden de 
gegevens van de peilbuizen in Gemert-Bakel met dit platform 
gedeeld? 

Marius Vos  

Sociaal Gemert-Bakel 


